
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 17. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 244
Erhvervsudvalget har nedsat en parlamentarisk arbejdsgruppe, jf. ERU al. del bilag 25, 
der skal undersøge mulighederne for at reducere de administrative byrder som erhvervs-
livet er pålagt. I den forbindelse har der været en offentlig høring, hvor interessenter 
har kunnet give arbejdsgruppen eksempler på administrative byrder, som erhvervslivet 
oplever som unødige, jf. ERU alm. del bilag 100. Erhvervsministeriet har modtaget hø-
ringsbrevet.
Vil ministeren ift. de initiativer, der er nævnt under Erhvervsministeriet i ERU alm. del - 
bilag 189 (internt bilag) redegøre for følgende i tabelform:
– Hvorfor den pågældende regel/krav eksisterer?
– Hvad det ville kræve at imødekomme initiativet ift. lovgivning, økonomi, miljø, admini-

stration mv. og hvilke evt. konsekvenser det ville medføre?
– Hvad ministerens holdning er ift. at imødekomme initiativet ?
– Og vil ministeren i de tilfælde, hvor vurderingen fra høringsparterne er, at der er 

tale om overimplementering af EU-regulering, redegøre for, om ministeren er enig i 
vurderingen og i så fald, om overimplementeringen er sket bevidst og med hvilke 
argumenter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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